



**Follow Milton Technologies on Wechat now!**  
万通应用科技推出微信服务号



**What hot news of Milton's 3D printing**  
万通3D打印服务成为市场热点



**Charitable Community Market**  
街坊墟慈善义卖



**Tianjin Office Relocation**  
天津办公室迁往新址



**CSR Awards**  
荣获多个社会责任奖项



**Hong Kong Office Annual Trip**  
香港同事周年旅游

**Newsletter**  
季度通讯  
**2017Q2**



## Milton – A Trusted 3D Printing Partner by the Global Brands

### What hot news of Milton's 3D printing

3D Printing is an additive manufacturing process that creates a physical object from a digital design. However, there are various types of 3D printing technologies and materials in the market. Thus why Milton is here to provide a comprehensive platform with professional consultancy and 3D printing services to realize your designs come true.

### Why Global Brands select Milton for their 3D printing partner?

Milton is selected by a number of global brands and being one of the trusted 3D printing partners, one of the greatest values of Milton is that it can be advised the most suitable technology with full spectrum of 3D materials as their preferred prototyping for specific use. At Milton, we know the materials, we know the applications, we know the technologies, and we connect the world's famous 3D printers.

### 3D printing seminar with industry leader on 28 Jul

Milton is being invited to join Federation of Hong Kong Industries' seminar with industry leaders on 28 Jul. In the seminar, we will bring the latest 3D printing technologies, industry trend and applications, please click [here](#) for details.

## 万通 - 国际品牌信赖的 3D 打印合作伙伴

### 万通3D打印服务成为市场热点

3D 打印是将数据设计转化成物理实体的附加制造工序。然而，在市场上 3D 打印技术和材料种类繁多，因此万通成立一站式的 3D 打印综合平台，提供专业咨询和 3D 打印服务，助客户实现设计理念。

### 为甚么众多国际品牌选定万通作为 3D 打印合作伙伴?

万通能够被众多国际品牌所推崇，并成为值得信赖的 3D 打印合作伙伴之一，其中最重要的原因之一是万通可以根据您的独特要求，建议最匹配的打印技术，并配备全面的 3D 打印材料。在万通，我们熟知多种打印材料、应用程序、打印技术，并且联系着国际知名的 3D 打印供货商。

### 7月28日举办「革新工业时代 掌握 3D 打印新趋势」研讨会

万通将联同香港工业总会和业界的巨头企业于 7月28日举办「革新工业时代 掌握 3D 打印新趋势」研讨会，阐释各种打印技术和行业应用，以及探索未来 3D 打印世界。详情请[按此](#)或扫描下方二维码。

免费登记





# 3D Printing Job References with Global Brands 与国际品牌合作的项目



**SLA**  
Food Box  
食物储存盒

**SLA**  
Oxygen Mask  
氧气罩



**SLA**  
Power Tool  
电动工具



**SLA**  
Automotive light  
汽车灯罩



**SLA**  
Cookware 炊具





# Highlights 亮点

## Tianjin Office Relocation

We are pleased to announce that Tianjin office have been relocated to a new address on 28 June 2017.

Our new office located at a better and more convenience location with upgraded facilities, continue to bring quality services and products to our customers.

## 天津办公室迁往新址

我们欣然宣布天津办公室于 2017 年 6 月 28 日已迁往新址，新的办公室地理位置优越，具备更先进的设备，继续为客户提供全面优质的产品和服务。



## Follow Milton Technologies on Wechat now!

Milton Technologies officially launched Wechat account and enables you to easily grasp the latest corporate information, job reference and industry knowledge. Follow us by scanning the QR code.

## 万通应用科技推出微信服务号

万通应用科技隆重推出微信服务号，让您轻松掌握最新的企业信息、产品应用和案例分享。只需简单地扫描以下二维码或在微信手机应用程序中搜索「万通应用科技」关注我们!





# Our Achievement 我们的荣誉



## Milton awarded 2017 BOCHK Corporate Environmental Leadership Awards

Aiming to promote environmental practice among the manufacturing and services enterprises in Hong Kong and the Pan Pearl River Delta region, the Federation of Hong Kong Industries joined hands with Bank of China (Hong Kong) (BOCHK) to set up the BOCHK Corporate Environmental Leadership Awards Program.

## 'Happiness-at-Work Label' Presentation Ceremony 2017

Milton Group has been granted the 'Happy Company' for our commitment to fostering a happy workplace culture under the Happiness-at-Work Promotional Scheme 2017, which jointly organized by the Promoting Happiness Index Foundation and the Hong Kong Productivity Council.

[Read more...](#)

## 荣获「环保杰出伙伴」

香港工业总会与中国银行(香港)携手设立「中银香港企业环保领先大奖」, 旨在鼓励香港及泛珠三角从事制造业及服务的企业推行环保措施, 致力减少有关地区的环境污染。

[详情请..](#)

[Read more...](#)

## 「开心工作间」标志颁发典礼 2017

由香港生产力促进局及香港提升快乐指数基金合办的「开心工作间」推广计划 2017 中, 万通集团很荣幸能获邀成为开心企业之一。

[详情请..](#)





Charitable Community Market on 30 April 2017  
2017 年 4 月 30 日 - 街坊墟慈善义卖





# Milton Family 万通一家



Hong Kong office annual trip to Taipei on 12-14 May  
5月12-14日香港同事台北之旅





[www.miltonholdings.com](http://www.miltonholdings.com)

Milton Holdings Ltd.  
万通集团国际有限公司  
(852) 2896 7888

Hong Kong Plastics (Dongguan) Ltd.  
东莞港塑塑料有限公司  
(86-769) 8531 3140

Hong Kong Plastics (Shanghai) Ltd.  
港塑塑料贸易(上海)有限公司  
(86-21) 6353 8612

Hong Kong 香港 Dongguan 东莞 Guangzhou 广州 Shanghai 上海 Tianjin 天津 Wuhan 武汉 Qiangdao 青岛 Changchun 长春 Chongqing 重庆



Wechat 微信